
Grundejerforeningen Leos allè. 

Bestyrelsesmøde den 02.03.2010 jf. udsendt dagsorden.  

Tilstede: Henning Mortensen, Kristina Larsen, Jørn Raahede, Erik Hvidbjerg, Halvor Bogh, Henrik Hansen 

Birger Jensen, Henrik Møller. 

 

Ad 1: Referat fra møde den 19.01.2010 godkendt. 

Ad 2: Henning oplyser at rekvirering af 1000 stk. indbetalingskort er iværksat, og tilsendes 

foreningen. Der er p.t. uvished om de når frem inden udsendelse af indkaldelsen til 

Generalforsamlingen. Det er dog blevet lovet at de er foreningen i hænde senest ved 

afholdelsen af generalforsamlingen den 23.03.2010. 

Ad 3: Kristina orienterede om afslaget fra A.P. Fonden.  Det besluttes at der efterfølgende 

udfærdiges ansøgning til Trygfonden. Ansøgningen skal ændres i nødvendigt omfang, således 

at den passer sammen med Trygfondens ”formålsparagraffer”.  

 Henrik M. oplyser at ansøgning til Trygfonden kun kan foretages elektronisk via fondens 

hjemmeside. Henrik sender Link til Kristina, som er tovholder med hensyn til udarbejdelsen 

af ansøgningen. 

 Såfremt der efterfølgende meddeles afslag, søges der efterfølgende ved de mindre fonde.  

Ad 4: Forslag til forretningsorden er godkendt. Kristina lægger den på hjemmesiden under pkt. 

Bestyrelsen.  

 Ad 5: Henning følger op vedr. sagen om vedligeholdelse af banelegeme ved overkørslen til 

Leosallè.  

Ad. 6: Henning orienterede om diverse indkomne reklamer, skrivelser m.v. Herunder NCC, Enriro 

Danmark, Ugeavisen Budstikken, Parcelhusejernes landsforening. 

Ad 7: Henning omdelte artikel vedr. støjreducerende asfalt fra Skanska (Grøn Asfalt) 

Ad 8: Tønder Kommune Teknik & Miljøafdelingen har på deres hjemmeside lanceret en side 

omkring veje (”Giv os et praj” og Nabo til vej”) Henning foreslår at der laves et link hertil på 

foreningens hjemmeside.  Kristina undersøger. 

Ad. 9:  Jørn orienterede om medlemstallet og medlemsoversigten. Der kan pt. Konstateres  21 

husstande  i  foreningen, hvilket er en mindre tilbagegang siden sidste år. 

 Jørn rundsender medlemslisten til bestyrelsen.   



 Indbetalingskort forsøges omdelt i videst muligt omfang til alle husstande inden 

Generalforsamlingen, dels som reminder for Generalforsamlingen,  og dels som en mulighed 

for at få registreret husstandens e-mailadresse.    

Ad 10: Indkaldelse til Generalforsamling omdeles til alle hustande inden mandag i næste uge. Der 

udeles jf. kontaktpersonlisten. 

 Hans Bachmann kommer ikke og holder indlæg på Generalforsamlingen, da han ikke mener 

at have noget at byde ind med vedr. Leosallès historie.   

  Ingolf Haase kontaktes på mødet, men var desværre booket op.  

Henning kontakter Viggo Møballe vedr. indlæg på Generalforsamlingen. Alternativ tages der 

kontakt til Birgitte Thomsen på Lokalhistorisk. 

 Henning forhører sig ved Henrik Andersen, om han er villig til genvalg som suppleant.  

 Valg af dirigent: Henning forhører sig ved Frits Müller på Leos allè 13. 

 Henrik Hansen sørger for øl og vand.  

Ad 11: Henning retter indkaldelsen til, og sender den til hver enkelt bestyrelsesmedlem, som 

herefter omdeler jf. kontaktpersonlisten. 

Ad 12: Næste møde:  11 Maj 2010 kl. 19.30 hos Erik Hvidbjerg på Leosallè nr. 70   

 

 

Referent: Henrik Møller (75) 

 

  

 

 


